
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 15. november 2012
Sagsnr.: 17788
Dok.nr.: 460803

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 24. oktober 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 4 til L 34, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Lene Espersen (KF).

Spørgsmål 4:

”Ministeren bedes oplyse, hvor mange ressourcer ministeren mener at skulle bruge på 
jordbrugsanalyseområdet?”

Svar:
Det fremtidige udgiftsniveau til varetagelse af jordbrugsanalyseopgaven vil blive 
fastsat, så opgaven kan videreføres på det nuværende aktivitetsniveau og som fastsat i 
landbrugsloven. Fødevareministeriet har iværksat et analysearbejde med henblik på at 
afdække den mest hensigtsmæssige placering af opgaven vedr. jordbrugsanalyser. 
Denne vurdering foretages af en ekstern part – eventuelt ved udbud. 
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